
Referat fra ordinær generalforsamling i Rejsestalden  
onsdag den 19.marts 2003 

 
1.A Valg af dirigent. 
Ove Hansen valgt. Han konstaterede generalforsamlingen lovlig indkaldt og afholdt efter 
vedtægterne. 
1.B Leif Erlandsen og Kjeld Riis Petersen valgt som stemmetællere  
 
2.Beretning om foreningens virksomhed i 2002. 
Formanden aflagde en fyldig beretning om foreningens virksomhed i 2002. 
Under den efterfølgende debat blev bl. a. følgende områder berørt: 
Medlemstallet blev oplyst til ca. 550. Om mulighed for den lille pakke, som dog kræver 
teknikerbesøg for omstilling til en pris på 300,-kr.. Mulighed for pay per view. Mulighed for 
internet, der kræver en investering i anlægget på 935.000,-kr.. DK4, der koster 6,25 + moms. 
Indkaldelse til generalforsamlingen, hvor der er uoverensstemmelser angående mødetidspunktet på 
Info-kanalen og den omdelte indkaldelse. DR2 kan ikke modtages i stereo, hvilket beror på en fejl, 
som vil blive rettet. Den klassiske kanal sender ligeledes ikke i stereo. Om en eventuel investering 
til internet vil blive delt ud på alle medlemmerne, hvilket den nødvendigvis må blive. Dårligt signal 
på DR1 og DR2 i perioder. Opfordring til at bruge hjemmesiden under Jægerspris kommune noget 
mere bl.a. til vedtægter og prislister over programmerne. Medlemmerne under boligselskabet har 
ikke fået omdelt indkaldelsen til generalforsamlingen. Ønske om justering af hastigheden på 
infokanalen. Forslag om at offentliggøre den skriftlige beretning samt indkomne forslag til 
generalforsamlingen på Info-kanalen 
Beretningen blev herefter godkendt. 
 
3. Aflæggelse af regnskab. 
Kassereren gennemgik det udlevere regnskab i hovedtræk. 
Den efterfølgende debat drejede sig om hvilke lånemuligheder der er realistiske, når foreningen skal 
indfri lånet til TDC i forbindelse med aftalen om renoveringen af anlægget. 
Det blev bl.a. anført at det ville være urealistisk at kunne afvikle gælden på en periode af 7 år 
gennem et lån i Nordania , desuden blev der stillet opklarende spørgsmål til tallene i regnskabet og 
budgettet. 
Regnskabet blev herefter godkendt 
 
4. Indkomne forslag 
Der var indkommet 3 forslag 
1. Forslag fra Petronella Blokker angående ny kanal DK4 
2. Forslag  fra Ole Schnor angående opkobling til internettet  samt mulighed for at se andre kanaler. 
3. Forslag fra bestyrelsen angående afvisning af  TV Zulu. 
Efter en livlig debat blev forslagene sat til afstemning, Ole Schnor trak sit forslag tilbage. 
Afstemningsresultatet: DK4 fik 22 jastemmer og 22 nejstemmer. Forslaget faldt. 
                                    TV Zulu: 22 ja stemmer 31 nejstemmer. TV Zulu fjernes fra programpakken 
 
5. Fastsættelse af budget, medlems- og tilslutningsbidrag for det kommende år. 
Medlemsbidraget foreslås forhøjet med 5,-kr. pr. måned grundet stigning i  programafgifter, således 
vil medlemsbidraget fremover udgøre 190,-kr. pr måned. 
Tilslutningsbidraget foreslås fastsat til 4.495,- kr. 
Budgettet blev vedtaget 
 
 
 
 



6. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleanter. 
På valg til bestyrelsen: Jan Jørgensen, Freddy Pedersen og Finn Thrane 
Forslag til nyt bestyrelsesmedlem: Claus Wiegaard Hansen 
Afstemningen viste: Freddy 43 stemmer, Jan 34 stemmer, Finn 17 stemmer, Claus 37 stemmer 
Ny i bestyrelsen bliver Claus Wiegaard Hansen. Finn Thrane udtræder af bestyrelsen. 
På valg som bestyrelsessuppleant: Hans Christian Kjærgaard, genvalgt 
 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
Kjeld Riis Petersen genvalgt som revisor 
Poul Petersen genvalgt som revisorsuppleant  
 
8. Eventuelt. 
Kabel ud for Askevej 37 stikker fortsat ubeskyttet op af jorden som en sløjfe. Erik vil få DKT til at 
bringe det i orden. 
 
 
 
 
 


